



Saudi Arabia, Taif , 26534



Maram567a@gmail.com



0538972778

مaram جابر محمد الاذوري

Career Goal	الهدف الوظيفي
To be an effective member of the organization in which I work and to work hard to achieve the desired goals with dedication, professionalism and professionalism, in addition to keenness on self-development in the field of work and aspiration to reach self-satisfaction and the satisfaction of the employer	أن أكون عضواً فعالاً في المنظمة التي أعمل بها وأن أعمل جاهداً لتحقيق الأهداف المأمولة بكل تقانى واحترافية ومهنية بالإضافة إلى الحرص على تطوير الذات في مجال العمل والتطلع للوصول للرضا الذاتي ورضا جهة العمل
Qualifications	المؤهلات العلمية
Taif University – Bachelor of Investment & Finance / speciality : Finance and Banking Institutions, May 2020	جامعة الطائف – بكالوريوس في الاستثمار والتمويل تخصص التمويل والمؤسسات المصرفية سنة التخرج ١٤٤١ هـ
Practical Experiences	الخبرات العلمية
Trained in ALNUKHBA TRAVEL for three months	التدريب في شركة عمالء النخبة للسفر
Certifications	الدورات
Digital Media Community Media Leadership Skill Crisis and Risk Management Digital Marketing Skills and Graphic Professionalism	<ul style="list-style-type: none"> • الإعلام الرقمي • الإعلام المجتمعي • مهارة القيادة • إدارة الازمات والمخاطر • مهارات التسويق الرقمي واحترافية الجرافيك
Skills	المهارات
Computer skills Work under the pressure Communicate with people The ability to make decision	<p>مهارة استخدام الحاسوب الآلي العمل تحت الضغط ال التواصل مع الناس – القدرة على اتخاذ القرارات</p>